
                          Zápisnica č. 7/2024 

zo 7. zasadnutia Študentského parlamentu pri Evanjelickom gymnáziu Jána Amosa 

Komenského v Košiciach, konaného 24.9.2024 

 

- Počet prítomných členov je: 13 /viď prezenčná listina/ 

- Počet neprítomných členov : 2 

- Dobrovoľní členovia: Jakub Dolný Ki 

- Koordinátorka ŠP: Mgr. Elena Kolárová 

 

Program:  1. Otvorenie, privítanie 

                   2. Re-Day a Movie night 

                   3. Futbal a školská liga 

 4. Informácie zo stretnutia predsedov ŠP Košického kraja 

  5. Diskusia, záver 

Rokovanie: 

K bodu č.1: Otvorenie 

Na úvod zasadnutia koordinátorka Elena Kolárová privítala všetkých prítomných členov  a 

otvorila 7. zasadnutie ŠP. Zasadnutie ŠP bolo uznášaniaschopné. Neprítomní členovia sa 

ospravedlnili z osobných dôvodov. Zasadnutie viedla predsedníčka ŠP Petra Kukuruďová. 

K bodu č.2: Re-day a Movie Night 

V tomto školskom roku bude ŠP opäť organizovať Re-Day. Tohtoročná téma bude relax deň, 

ležétny – oddychový deň. Spolu s Re-Day bude ŠP organizovať aj Movie night. Žiaci 

prostredníctvom  EduPage budú  hlasovať o  filme /Nightmare before Christmas, Corpsbride, 

filmy od Tima Burtona/, ktorý bude premietnutý. Na Movie nighte nebude chýbať ani 

občerstvenie. Táto aktvita je v štádiu prípravy.  

K bodu č.3: Futbal a školská liga 

Tento rok bude ŠP organizovať futbalovú školskú ligu. Školskú ligu bude mať na starosť 

dobrovoľný člen ŠP M. Sabo zo 4. A.  

K bodu 4: Informácie zo stretnutia predsedov ŠP Košického kraja 



Členovia  diskutovali o získaní ocenenia Zlatý ŠP. Nášmu parlamentu sa podarilo v školskom 

roku 2022-2023 získať cenu Bronzový ŠP, minulý školský rok sme boli strieborní. L. Szabados 

informoval  o stretnutí predsedov ŠP Košického kraja. Na tomto stretnutí boli informovaní 

o kritériách  a požiadavkách  na získanie ocenenia Zlatý ŠP.  

K bodu č. 6: Diskusia, záver 

Diskutovalo sa o vytvorení podcastu s učiteľmi na platforme Tik-Tok. Každý podcast by 

moderoval iný člen ŠP. Diskutovalo sa aj o zavedení nového profilu ŠP na Instagrame, ktorý je 

potrebný na získanie ocenenia Zlatý ŠP. Diskutovalo sa aj o inovatívnych nápadoch na našej 

škole. Diskutovalo sa o používaní kuchynky žiakmi.  

Predsedníčka spolu s podpredsedníčkou a tajomníčkou ŠP budú maž stretnutie s pánom 

riaditeľom Mgr. M. Ilavským o pripravovaných aktivitách, dňa 26.9.2024. 

 

Predsedníčka ŠP poďakovala všetkým členom za účasť.  

Neoddeliteľnou súčasťou zápisnice je prezenčná listina zo zasadnutia ŠP. 

V Košiciach, dňa 24.9.2024 

 

Zápisnicu vyhotovila:   Tomáš Ragan   ................................................... 

 

Zápisnicu overila: Ella Sofia Smolová    ..................................................... 


